

Styrelsemöte VESTUR 2017-10-22 på GHP.

-Elisabeth förklarade mötet öppnat

-Gisela valdes till sekreterare

-Suzanne valdes att justera protokollet

-Information gällande "Idrott on line" skjuts upp till nästa möte

-Ekonomi! Årskorten på banan måste ses över! Vi kommer bara att ha årskort. Förslag på att även ha familjekort. (Man kommer framöver inte att kunna betala/gång man rider)

-Utbildning. Baskursen skjuts på framtiden. Blir istället till våren (ev. vår/vintern). Domarsekreterare "light" kommer att hållas i januari av Barbro Beckström.

-Anläggning. Nya underlaget i stora paddocken börjar bli klart för användning. MÅSTE MOCKAS så fort hästen skiter, så det inte blandas med fibersanden!! Ridväg bakom befintlig vall, mot collecting ring, ska göras. Frågan gällande arrendeavtal går vidare. Nya förhandlingar väntar. Vi är inte nöjda med det svar vi fått!!

-Tävling. 14-15 april planeras en tävling i Vesturs regi. VSM den 10-13 maj.

-Ungdom. Inget nytt att rapportera. Lite lågsäsong just nu.

-Ett möte planeras i den interna VESTUR-gruppen gällande fortsatt planering av alla ytor runt området.

-Nästa möte torsdag 14/12. 18:30 i klubbhuset.

-Mötet förklarades avslutat

Medverkande på mötet:

Elisabeth, Lena, Suzanne, Sven, Tanya, Helene, Helga, Åsa och Gisela

Saknades: Annelie

Sedan följde ett höstmöte med representanter från klubbarna.